

Extract from the *Minutes of Proceedings of the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs* of Tuesday, November 17, 1987:

The Honourable Senator Frith moved, - That the Chairman, by means of a report of Committee, seek authority from the Senate to adjourn from place to place within Canada for the purpose of hearing testimony on Bill C-55.

Extract from the *Minutes of Proceedings of the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs* of Tuesday, December 8, 1987.

The Honourable Senator Fairbairn moved, - That subject to the authority being granted by the Senate, a group of up to 6 members of the Committee, plus staff be authorized to travel to cities in Canada, in order to hold hearings with interested groups and individuals with respect to Bill C-55.

ANDREW N. JOHNSON,
Clerk of the Committee

Extrait des *Procès-verbaux du Comité sénatorial permanent des Affaires juridiques et constitutionnelles* du mardi 17 novembre 1987:

L'honorable sénateur Frith propose, - Que le président, par l'entremise d'un rapport de comité, demande la permission du Sénat de se déplacer d'un endroit à l'autre au Canada, afin d'entendre des témoignages sur le projet de loi C-55.

Extrait des *Procès-verbaux du Comité sénatorial permanent des Affaires juridiques et constitutionnelles* du mardi 8 décembre 1987:

L'honorable sénateur Fairbairn propose, - Que sujet à l'approbation du Sénat, un groupe composé d'un maximum de six membres du comité, plus le personnel, soit autorisé à voyager à certaines villes au Canada pour avoir des audiences avec des groupes et individus intéressés relativement au projet de loi C-55.

Le greffier du Comité,
ANDREW N. JOHNSON.

**ORIGINAL BUDGET ADOPTED BY THE SENATE ON
JUNE 18, 1987**

Professional and Other Services (including salaries)	\$ 29,200
Transportation and Communications	13,440
All Other Expenditures	1,500
TOTAL	\$ 44,140

REQUEST FOR REVISED SUPPLEMENTARY BUDGET

Professional and Other Services (including salaries)	\$ 11,800
Transportation and Communications	66,612
All Other Expenditures	1,300
TOTAL	\$ 79,712

**BUDGET ORIGINAL ADOPTÉ PAR LE SÉNAT
LE 18 JUIN 1987**

Services professionnels et autres (y compris les salaires)	29 200 \$
Transports et communications	13 440
Autres dépenses	1 500
TOTAL	44 140 \$

DEMANDE DE BUDGET SUPPLÉMENTAIRE RÉVISÉ

Services professionnels et autres (y compris les salaires)	11 800 \$
Transports et communications	66 612
Autres dépenses	1 300
TOTAL	79 712 \$